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Cargo TransportaJon Test Report

样品名称

Name&MOde丨

锂离子动力电池 WB-LYP160AHA

LiIion POWer Ba技 ery llVB-LYP160AHA

委托单位

Applicant

温斯顿电池制造有限公司

Winston Ba廿 ery Ltd.

公司地址

Address

深圳市宝安区公明镇李松葫第三工业区温斯顿工业园

No,3IndustHal Zone,Lisong丨 ang`/Ⅲ age,Gongming Town,Bao’ an DistⅡ ct,shenzhen

City, PRC.

样 品外观及性状

AppeaΓance&

Odor

该样 品为固体 ,标称 电压为 3.2V,额定 电容量为 160Ah,电 能为 512瓦特 时。

The sample is a solid NOmina丨 vo⒒age is3,2V Rated capacity is160Ah,and ElectHc

energy is5彐 2VVh

货物主要危险性

MaIn Hazards

化学物质包含在密封 电池外壳 内。当电池机械破损时会产生危害。遇火会 引起爆炸 。

These chenlicals are contained in a sealed can.Risk of eXposure Occurs only if the

bauery is rnechan∶ caⅡ y or eIectHcaⅡ y abused.丨f in fire,battery may cause to explode.

接样 日期

Accepfng Date
⒛ 12年 3月 8日

签发 日期

Issue Date
⒛ 12年 3月 14日

检测结果(Condusion)

1、 危险性识别(Hazard ide雨 πcaUOn):

①电能=512瓦特时。

②经测试证明其符合 《关于危险货物运输的建议书-试验和标准手册》第 3部分 38.3款 的所有要求。

③经测试证明其通过 1.2米 的跌落试验。

④电池需互相隔开以防短路,并装放在结实的容器里,防止意外短路。
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Cargo Transportat∶ on Test Report

⑤每批货物必须附有随机文件,文件内容包括内含锂电池、小心搬运、包装件受损时应遵循的特别程序、

电话等信
`患

。

⑥每个包装箱外部需贴有
“
锂电池警示标识

”
。

⑦包装件总重不得超过 3skg。

⑧禁止运输从安全角度有缺陷的锂电池。

⑨禁止运输废旧锂电池或用于再循环处理的锂电池。

C)E丨ectric energy==512VVh。

② Test proves thatthis type of ba杖 ery pass the UN38.3test.

③ Test proves thatthis type of ba⒒ ery pass the1,2rn drop test.

叼DBatteHes are separated so as to prevent short circuits and are packed in strong packaging.

⑤Each consignment mu蚁 be accompanied with a document w∶ th an indicaUOn induding packed witrl

丨ithium batteries, handled with Care, special prOcedures shou丨 d be fo"owed in the event that the

package is damaged,a telephone number etc.

哐DEach package1η ust be丨 abeled with a“ 丨ithiurn battery handing Iabe丨 ”
.

炬DPackages1η ay not exceed35kg gross rnass.

⑧ LⅡhium ba∮ e"es as being defec犭 ve for safety reasons are forbidden fortranspo吐 。

⑨VVaste Iithium baue"es and Iithium ba廿eries be∶ng shipped for recycⅡ ng or disposaI are prohib⒒ ed

fronl air tΓ ansport,                                             '

2、 建议比照办理的类项和编号lSugges刂0n accOrding tO DGRl:

由于瓦特时超标,可按危险品货物条件办理。仅限货机。

Watt-hour exceeds the standard,so it beIongs to dangerous goods,Cargo on丨 y,

运输专用名称 :锂离子电池       Proper Shipping Name∶ uthium|on Ba廿 e"es

危险类别:9             Class∶ 9

UN编号: UN3480              UN No,∶ UN3480

Po11yⅠ。st|ng蚤 浼之c苜】1a扌 iona鼋 l lrkluP
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Cargo Transportation Test Report

包装等级

PG

只限货机 Cargo Onˇ

包装细则

Pkg Inst

特殊规定

s.P

最大重量
`包

装箱

Max Net Qty/Pkg

965 A88、 A99、 A154、 A164、 A183 35kgG

3、 包装要求(Packaging requirements):

参照 DGR包装说明 gs5第 1部分。

The goods are packaged accOrding to the packaging instruction965section I of[)GR.

检测依据

CHteHa

1)《 联合国危险货物运输的建议书规章范本》;

⑷IATA《危险品规则》(53d);

Sl该物质的 UN38灾 3报告 (1101193-“ 0,110119⒊ 110a);

4)l呋落试验报售予 (呵 101253-047~1,1101253-047a~1)。

1)<(Recommenda‖ ons On The Transport Of Dangerous Goods¨ MOdel ReguIa刂 ons>>∶

2)lATA<<Dangerous Goods Regulation>>(53rd),

3)The UN38,3test repo吐 <1101193呼 110,110日 193¨ 1彳 0a);

4)The dr°p test report(1101253-047~1,1101253-047a~1冫

备注 Remark
适用于空运 。

Be appⅡ cabIe to transport by air,

主检人   :
(Prepared by, 搬(弧d亻 略 扣 鼯

批准人

(Approved ∶/翻鼬
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试验项 目和名称

Name0f Test"ems
试验结果

Test Resu"

高度模拟

AI刂tude simuIaton

(383test1)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧。试验后的开路电压不小于其在进

行这—
试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

NO mass IOssl nO Ieakage,no ven刂 ng,no disassembIy,no rupture and no fre The open circuit

Vo"age of each test ceⅡ or ba⒒ery after tes刂 ng is notIess than90%of"s vOItage in1mediate丨 y

prior to this pFOcedure^The test resu"cOnforms to the requirement of standard

温度试验

ThermaItest

(383test2)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧。试验后的开路电压不小于其在进

行这一试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

NO mass IOss,no Ieakage,no venting,no disassembly,no rupture and no fre。 The open circu"
Vo"age of each test ce"or battery aΠ er testing is not less than90%of its vo"age immediateIy

priorto this proCedure The test ΓesuⅡ  conforms to the requirement of standard.

振动

Vibrafon

(383test3)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧。试验后的开路电压不小于其在进

行这一试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

NO mass IOss,no Ieakage,no venting,no disassembIy,no ruptuFe and no fre The open circuit

vOItage of each test ce"or battery after testing is not Iess than90%of its vo"age immediateIy

priorto this prOcedure The test resuⅡ  conforms to the requirement of standard

冲击

Shock

(383test4)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧。试验后的开路电压不小于其在进

行这一试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

NO mass IOss,nO Ieakage,no venting,no disassembIy,no rupture and no Πre,The open circuit

voⅡage of eaGh test ce"or batteγ  after testing is not Iess than90%of its voⅡ age immediateIy
priorto this proCedure The test result conforms to the requirement of standard

外部短路

ExternaI sho吐 circuit

(383test5)

电池外壳温度不超过 170℃ ,并且试验后 6小时 内无解体、无破裂和无燃烧 。试验符合标准要求 。

The eXternaItemperature does not eXceed170飞 D and there is no disassembly,no rupture and no

而re w"hin six hours ofthis test.The test resuIt conforms to the requirement of standard。

撞击

Impad
(383test6)

电池外部温度不超过 170℃ 并且试验后 6小时内无解体和无燃烧。试验符合标准要求。

The eXternaItemperature does not exceed170 ℃ and there is no disassembIy and no fre、″ithin

siX hours ofthis test.The test resuⅡ  conforms to the Fequ;rement of standard.

过度充电

oVercharge
(383test7)

强制放电

FOrced discharge
(383test8)

在试验过程中和试验后 7天 内无解体,无起火。试验符合标准要求。

there:s no disassembly and no fre durlng the test and within seven days afterthe test The test

resuⅡ conforms to the requirement of standard

1.2m跌落测试

1.2m Drop Test

包装好的锂电池,从 12米跌落后电池无移位,无泄漏,无解体,无燃烧,无爆炸,无破损现象。

试验符合标准要求。(P1965)

NO shiRing,nO Ieakage,no disassembIy,no nre,no exp∶ ode氵 no rupture after1:2m drop test The

test resu"Conforms to the requirement of standard.  (P1965)
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图片 (Photo):

仅对原报告照片中的样品负责

Authenticate the photo on o"ginaI report only

本捡测单0咏 汗桁氵u刂 的杏观公Ι性,并 对丢托申位的肉ψ iJ宵 饪仃 lf密 义务,委 托△伫对样 年∫|的 代捉性吊1· ~料 妁真实吐负J∶ ,本抬训审位仅 ,l样 品负i,委托巾位
刈 ∫”测牛果晌{t△ 、陡Ⅱ”产△ li l苜 按玫间拄损失及 一,j法 IJ石 果,本 lJ氵

f忄 屮亻I不 乐礻H饪 何经济和法什贲仃:本 (捡 测恨告》臼l尢 00N￥∶扌丨1△ 和J1准 人签字或
破莨制,"刂 无效 ,∫i"“ 礻 《lI测奴告9木 圩疫权的邵分或个书转载、癸 j1、 伪过或灸钿打为部t违法的,将 帙iL究 Ⅱ

=、
仃攻 rFk△ 刑i,责 任 :

防伪晓llll;“ i。 捡测妊△”妁扛古细圬是u任 一的,Ru每  个报宀’l刂 仪对应J扌  的 《俭测报告)∵
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明

statement

1.本 《检测报告》依据本年度国际航协 《危险品规则》、委托人 (托运人或代理人 )提供的物品及其运输信息

出具。

This reportis issued aCcording tO IATA DGR pubⅡ shed in the current yea1the inforrnation ofthe goods and
its shipment provided by the appIicant(shipper or Ⅱs agentl.

2,本 《检测报告》的检测结论仅对所检样品负责。
The cOnclusion ofthis reportis onIy Γesponsib丨 e forthe tested samp丨 e.

3.客户必须如实提供样 品及 资料 ,并保证 申报 品名和样 品以及运输货物相 同,否则本检测单位不承担任何相关

责任 。

The cⅡ ent shouId provide sampIes and relevant data, at the same t∶ me, they shouId guarantee the
consistence of the producrs name they decIared, the sampIes they provided and the goods to be
transported Othen″ ise、″e、″Ⅱl not bear any reIevant responsibⅡ ities.

4.本 《检测报告》经检测人 、审核人、批准人签字并加盖印章后生效 。

This repo吐 wiⅡ be effecuve only afteritis signed by the prepare1checker and approveG and stamped by the
testing centen

5‘ 本 《检测报告》不得全部或部分复制,复制无效。本检测报告私自转让、复制、盗用、冒用、涂改、或以任
何媒体形式篡改的均属无效,本检测单位将对上述行为严究其相应的法律责任。
The report can not be cOpied whoⅡ y or part丨 y,the copied reportis invaIid.The reportis inva丨 id when anything
ofthe foⅡ owing happens-iⅡ ega丨 transfeG reproduction,embezzlement,∶ mpostuΓ e,modi】 caJOn ortampering
In any rη edia for1η 。

6本 《检测报告》不考虑 国家及经营人差异 。

The reporttakes no account ofthe state and operatoΓ vaHations.

7本 《检测报告》当年有效 。特殊情况参见报告备注 。            ,
The reportis only VaⅡ d in the year subsc"bed on it.Please referto comrη ent of repo吐 on specia丨 occasion.

8检测结果 中的运输方式应与货物 的运输方式相一致 ,不同的运输方式 ,检测结果可 能会有差异 。

The transpO1ta刂on way of goods shouId be the same as the way in the report because diferent

transportation、″ay Fη ay have difFerent conclusion.

士尸

鬯
创

灬

巍
圹

沪
’〓〓艹帮

poliyics1com    碹冫H,lt蚤 inc 磷00¨ 819-5688
Vii、 zb~Bu,ld ng^`o493`s“ zhon 8utid:ng35,`o680.Guip缶 gRo爪 l

Road~ljaidi:↓∶1Di、 Ⅱicε .⒔ cⅡ i∶;g   X11huiⅠ )is‘冖ct S⒒ angha∶

Bu"dingⅡo中 1,ong、 心gL∶ d1‘

`tl yC“

y

Cht;ang、 cR ad Na∶ ,sltanllj、 1!t|,sl∶ cⅡ zhcn
(◇t5j)160j0909

i0755)t6.,6833⌒

s'0ponytest coo,

tⅡ尢艹 .

‘
"l11oor No19◆

7⒈vbGuRoad
L aoshnnDis⒋ lci,Qh∶ gd氵 o

(053° 98ε 706866

‘O532)88↑ 06871
qd'|ρonⅡ cst c。 n

((92Ⅱ 64851vl9tl

(02I)t,|8|6403

cˉ hⅡ
^pon,1cst cou1

P◇lly Ecsttn圣荃嗄盘1C贳11a耄 i◇扭aI町jro娥 p
p。 nyⅡ●p1)Ⅱ ytcso c。 ∶11


